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A Forma-1 jobb, mint valaha?
Technikai sportok
  | 2011. 07. 06. | 17:11:29
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Rubens Barrichello, a Williams-Cosworth brazil versenyzője meg van róla győződve, hogy a Formula-1 jobb, mint valaha. Mi azért vitakoznánk vele, ha lenne sanszunk.
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A Formula-1 az elmúlt szezonokhoz hasonlóan idén is nagy változásokon ment keresztül. A Pirelli gumik és a DRS, valamint a KERS rendszer kombinációjával messze több előzést láthattunk az idei szezonban, mint eddig bármikor. A vélemények megoszlanak a mai F1-ről. Rubens Barrichello például úgy gondolja, hogy a kategória jobb, mint valaha.


– Azt gondolom, hogy soha nem leszünk boldogok a dolgokkal, de a Formula-1 jobb, mint valaha – idézi Rubens Barrichellót az F1-live.hu. – A gumiknak több köze volt az előzésekhez idén, mint a DRS-nek. A DRS csak a gumik miatt kerül be a játékba. Még mindig azt gondolom, hogy ez jó a show-t illetően. Persze vannak olyanok, akik azt mondják, hogy túl sok az előzés, és ez hamisnak tűnhet. De ezek a srácok azok, akik hat hónappal ezelőtt azt mondták, hogy a Formula-1 nem jó, mert nem előznek a pilóták. Még mindig túl sok trükk és gomb van az F1-ben, de azt gondolom, hogy ez jobbá tette a versenyzést.
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Olvasta már?


[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi

[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!

[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra
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[image: Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolót]Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolótAz uniós mézpiac összeomlását a harmadik országokból származó mézimport okozza.
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[image: Közlekedésre alkalmatlan autókra bukkantak a hajdúböszörményi rendőrök]Közlekedésre alkalmatlan autókra bukkantak a hajdúböszörményi rendőrökEgy járművet azonnal kivontak a forgalomból.
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Gazdaság


Öt nagy projektet terveznek HajdúböszörménybenKészülnek az engedélyezési és kiviteli tervek.


2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerintHajdú-Biharban járt Farkas Bertalan.


Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


Újabb áremelés jön a kutakon: közelítünk a 700 forint felé A magyar autósok a régió egyik legmagasabb árán tankolhatnak. 


Hajdúsámsonban tornacsarnok, Hortobágyon közösségi tér épül Európai uniós támogatásból 5 hajdú-bihari település jut forráshoz. 


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevőMég az sem kizárt, hogy a szórakoztató centrum Debrecenben talál új otthonra – derül ki Baré Maik nyilatkozatából. 
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Támogatott tartalom


[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.


[image: Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélni]Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélniA Debreceni Vízmű Zrt. kivitelezőt keres.


[image: A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen ]A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen A TAU Cerámica története.





Programok


Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket

Húsvéti programokkal készül az Agóra








Legolvasottabb
[image: Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség]
Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség
[image: A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen]
A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára


Kiemelt
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi 
[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]
Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre! 
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra 
[image: 2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint]
2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint 
[image: Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat]
Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat 


Népszerű témák
Baré MaikRita OraFelföldi JánosTropicanaDaróczi CsabaSziget-KékszociológusFerge Zsuzsa Zaporizzsjaotthonfelújítási programcigány telepOpre Roma Egyesület



civishir.hu - Minden jog fenntartva! (2023)
ImpresszumJogi nyilatkozatAdatvédelem



	
